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Hei 
Eg viser til mail sendt postmottak vedk regelverk for vannskutarar. I utvalsleiarmøte eg skal 
ha i august vil eg ta opp dette spørsmålet om vi skal ha ei lokal forskrift for dette. 
Lindås har mykje strandlinje, trange fjordar og fine viker, holmar og skjær som vi sjølvsagt 
ynskjer å ha som ein god verdi for våre innbyggjarar. 
Takk for initiativet og engasjementet for naturen – eg tek dette på høgste alvor . 
Mvh 
Astrid Aarhus Byrknes 
Ordførar 
 
 
 
Melding : Kjære ordfører  
Kystnaturen er noe av det vakreste, mest særpregede og dyrebare vi har!  
Sjøfugl, kystnatur og friluftslivet langs kysten har det bedre uten for mye støy og motorisert trafikk.  
Regjeringen har opphevet de nasjonale forskriftene for vannskutere, og det vil gi mer bråk og 
forstyrrelser nært opp mot land. Sårbare sjøfuglbestandene vil påvirkes av mer trafikk, og det kan gå 
på bekostning av det fredelige friluftslivet.  
Jeg håper du så fort som mulig sørger for å få laget et regelverk for kommunen vår som avbøter 
skadevirkningene mest mulig. Forslag til hvordan dette kan gjøres kan hentes fra Oslo, Nøtterøy eller 
Tjøme kommune.  
Jo flere kommuner som vedtar et fornuftig regelverk, jo bedre blir det for fugl og folk.  
Gjør det du kan for å hindre at farvannene rundt strender, holmer og skjær ikke skal reduseres til en 
støyende lekeplass for de få. La oss ta vare på sårbart dyre- og fugleliv - og naturgleden for det store 
flertallet!  
Lykke til!  
Jeg håper du skjønner hvor viktig dette er! 
 
 
 


